
Agenti CIA, kteří byli přistiženi při
znásilňování dětí, zůstávají na svobodě, aby
nevyzradili státní tajemství
- CZ24 News | 27. listopadu 2022

USA: O prohnilosti americké politiky nemůže pochybovat nikdo, kdo ji již nějakou dobu
sleduje. Fraška, které se říká volby, je pak již jen jedním z mnoha ukazatelů toho, jak
hluboko politika, plně v rukou Deep state, klesla.

To, co se po celém světě dělo v posledních letech, je také ukázkou mistrných manipulací těch, kdo ve
skutečnosti ovládají politiku nejen v USA, ale i ve všech oddaných koloniích. Vlastně mohou cokoli,
třeba i chránit pedofily před vězením a umožnit jim i nadále prznit děti. A pedofilní prezidentův syn i
sám Joe Biden, přezdívaný Pedo Peter, se nad tím jistě ani nepozastavili.

Není tak Západ o další krůček blíž k legalizaci pedofilie??

Představte si, že by vaše dítě či vnouče bylo znásilněno pedofilem a pachatel by vůbec nebyl stíhán
se zdůvodněním, že tak systém jedná proto, aby dotyčný zločinec neprozradil státní tajemství. Tak
přesně takové zdůvodnění museli slyšet Američané, jejichž děti se staly obětí pedofilů…

Nejméně 10 agentů a spolupracovníků CIA, kteří byli přistiženi při sexuálních aktivitách s
dětmi, se dostalo na svobodu poté, co se žalobci rozhodli nevznášet na pedofily obvinění,
protože žalobci by mohli vyzradit státní tajemství.

Loni v prosinci byly získány stovky interních zpráv CIA prostřednictvím několika soudních sporů
FOIA, které podrobně popsaly rozsah sexuálního zneužívání dětí v rámci agentury. Nejméně 10
agentů a spolupracovníků bylo údajně přistiženo v situacích sexuálního zneužívání dětí – a
přesto federální žalobci proti nim nevznesli žádné obvinění.

Od zveřejnění této informace uplynul téměř rok, ale neproběhlo žádné vyšetřování a v podstatě ani
zájem nikoho z DC ani politického establishmentu je pohnat k odpovědnosti.

Většina případů byla postoupena americkým právníkům ke stíhání, ale ve zjevném scénáři quid pro
quo poslali američtí právníci případy zpět CIA k „internímu zpracování“. V důsledku tohoto scénáře
si nenesou tyto zrůdy zneužívající děti žádné právní důsledky. Podle zprávy jen přicházejí o práci
nebo o bezpečnostní prověrku.

Zpráva TFTP:

Ze všech těchto zrůd byla pouze jedna obviněna ze zločinu. Ve skutečnosti, podle zprávy, byl tento
jedinec jediným známým případem, kdy byl agent CIA obviněn ze sexuálních trestných činů na
dětech.

Když byla dotázána na zneužívání dětí, agentura odmítla vše upřesnit a uvedla pouze, že CIA bere
vážně svou odpovědnost pohnat federální zaměstnance, kteří porušují federální zákony, k
odpovědnosti.

Jak však ukazují tyto interní dokumenty, zjevně tomu tak není. A co víc, jak ukazuje naprostý
nezájem federálního prokurátora, nikdo to nebere vážně.
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Podle zprávy je důvodem, proč tito pedofilové z  CIA nejsou obviněni ze zločinů to, že jejich stíhání
by mohlo odhalit potenciální státní tajemství. Jak uvádí Buzzfeed, bývalý úředník, který přezkoumal
odtajněné zprávy generálního inspektora, charakterizoval obavy právníků CIA takto: „Nemůžeme
nechat tyto lidi svědčit, mohou být neúmyslně nuceni prozradit zdroje a metody.“

Úředník, který poznamenal, že agentura měla desítky let starý problém se zneužíváním dětí, řekl, že
chápe potřebu chránit citlivý a utajovaný majetek. Ale za zločiny určité třídy, ať už je to zpravodajská
agentura, nebo ne, prostě musíte ty lidi stíhat.

Ale oni stíháni nejsou. Představte si, že to bylo vaše dítě, které bylo znásilněno agentem CIA a úřady
vám řekly, že pachatele nemohou stíhat, protože by mohl vyzradit státní tajemství.

Pokud jsou v CIA tak důležitá státní tajemství, že děti mohou být beztrestně sexuálně zneužívány, je
nejvyšší čas, aby byla tato organizace rozpuštěna a odstraněna, protože děti jsou to první, co bychom
měli chránit.

Bohužel se to však pravděpodobně nestane, protože tento problém je rozšířený ve všech vládních
agenturách, což vysvětluje, proč se CIA nikdo nezabývá.

Ovšem v případě amerických vládních úředníků se neřešilo jen znásilňování dětí jako u výše
uvedených agentů a spolupracovníků CIA. Mnoho dalších úředníků bylo obviněno z šíření dětské
pornografie.

Jak uvedl TFTP v červenci 2019, problém vládních úředníků prohlížejících si děsivé obrázky a videa s
dětskou pornografií na oficiálních počítačích ministerstva obrany se natolik vymkl kontrole, že
musela být zavedena dvoustranná legislativa, aby se tato praxe omezila. Reprezentantka Abigail
Spanbergerová a Mark Meadows  zavedli legislativu, která má zastavit epidemii vládních
zaměstnanců, kteří sledují a sdílejí dětskou pornografii přes sítě a zařízení DOD.

Podle zprávy v The Hill byla síť National Defence Network Abuse End Network (END Network
Abuse) zavedena jako součást vyšetřování nazvaného „Project Flicker“ vedeného americkým
imigračním a celním úřadem. Toto vyšetřování identifikovalo více než 5 000 jednotlivců, včetně
mnoha členů DOD, kteří se přihlásili k odběru webových stránek s dětskou pornografií.
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